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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 14 mei 2014. 

 

 

Aanwezig: 

de heer A.G.M.  van de Wijdeven voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer W.G.M. van Dijk   lid 

de heer J.B.J.A.M. Hendriks    lid  

de heer M.J.T. van der Heijden lid 

de heer A.D.H. van Hoof   lid 

de heer M.F.P.A. Junggeburth lid 

de heer F.S.M. van Lierop   lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen     griffier  

de heer A.J.L. Meulensteen   wethouder  

de heer H. van der Wal   coördinator team omgevingsvergunning 

 

Afwezig: 

de heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij meldt dat wethouder Van 

Zeeland zich heeft afgemeld. In deze eerste vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein in 

nieuwe samenstelling wordt op initiatief van de voorzitter een kort voorstelrondje gehouden. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De heer Van der Heijden meldt dat hij zich bij agendapunt 6 afzijdig zal houden van de 

behandeling van dit agendapunt, vanwege zijn betrokkenheid bij de ODZOB.  

De agenda wordt vervolgens vastgesteld.  

 

3. Spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijsten van de vergaderingen van commissie 

Ruimtelijke Ontwikkeling d.d. 29 januari 2014 en van commissie Beheer Openbare 

Ruimte d.d. 13 maart 2014 

De besluitenlijsten worden vastgesteld.  

Naar aanleiding van de besluitenlijst van 29-1-2014, onder punt 5, vraagt de heer Hendriks 

wanneer de commissie het protocol over de omgang van anonieme verzoeken om handhaving 

tegemoet kan zien. Voorts vraagt hij of de gronden van het voormalige Commanderijcollege al 

zijn overgedragen aan de Woningstichting en of de bestaande afspraken nog gelden nu de 

Woningstichting gaat fuseren.   

Wethouder Meulensteen geeft aan dat de gronden nog niet zijn overgedragen. Dit zou gefaseerd 

gebeuren. Voor wat betreft de gevolgen van de fusie geeft hij aan dat voor het college nog 

steeds als uitgangspunt geldt, afspraak is afspraak. 
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Toezeggingenlijst. 

De heer Van Lierop vraagt of de cijfers van de verkeerscontroles op de Oranjelaan-Lieshoutse-

weg ook voor de burgers openbaar gemaakt kunnen worden. 

De voorzitter geeft aan dat dit wordt uitgezocht. 

De heer Van Dijk wil weten wat de stand van zaken is met betrekking tot het toegezegde 

overzicht van planschaderisico’s ten aanzien van de situatie Rooiseweg 16a. Hij vraagt of de 

commissieleden inzage krijgen in het rapport. 

Wethouder Meulensteen zal de vraag overbrengen aan wethouder Van Zeeland met het verzoek 

hierop te antwoorden.  

De heer Hendriks vraagt wanneer de wens van de commissie om kennis te nemen van het werk 

van de Welstandscommissie vervult wordt.  

Wethouder Meulensteen geeft aan dat eerder is afgesproken dat gewacht wordt op een 

interessant bouwplan, omdat een bezoek aan de Welstandscommissie niet zo veel zin heeft. Hij 

zal de vraag overbrengen aan wethouder Van Zeeland met het verzoek hierop te reageren.  

De heer Hendriks vraagt om een overzicht van de afgegeven vergunningen ten behoeve van 

zorgboerderij Grootenhof en of hiervoor leges zijn geheven. Verder wil hij een overzicht van 

gelijksoortige instellingen in Laarbeek en wil hij weten of die op dezelfde wijze behandeld 

worden. 

Hij vraagt wanneer het toegezegde overzicht van het Biofonds tegemoet gezien kan worden.   

Wethouder Meulensteen geeft aan dat alle instellingen gelijk behandeld worden. Hij zal de 

vragen overbrengen aan wethouder Van Zeeland met het verzoek hierop te antwoorden.  

De heer Van Dijk wil weten of bij deze zorginstellingen gecontroleerd wordt of ze ook als 

zodanig worden gebruikt.  

De heer Van der Wal geeft aan dat alle instellingen en bedrijven, afhankelijk van de aard 

daarvan, met een daaraan gekoppelde regelmaat worden gecontroleerd. Of zorginstellingen ook 

als zodanig worden gebruikt wordt in het kader van de daarop van toepassing zijnde 

bestemmingsplannen beoordeeld door de toezichthouders van het team omgevingsvergunning 

als daar aanleiding toe bestaat. Hij zal een weergave van de controlecyclus van 

gebruiksvergunningen aan de commissie verstrekken.  

 

5.  Ingekomen stukken en mededelingen 

De heer F. Biemans stelt het op prijs dat het platform Noordoostcorridor de raad in kennis heeft 

gesteld van de toegezonden informatie. Op zijn verzoek zal dit worden overgebracht. 

 

6. Presentatie ODZOB 

Mevrouw Tolsma, adjunct-directeur Omgevingsdienst Zuidoost-Brabant, schetst in een 

presentatie een beeld van de ontwikkeling en de daarmee samenhangende financiële kaders van 

de Omgevingsdienst. Zij geeft aan bereid te zijn om de raad in de toekomst opnieuw te 

informeren als daar behoefte aan is. 

De voorzitter dankt mevrouw Tolsma voor de heldere en uitvoerige toelichting op de 

ontwikkeling van de Omgevingsdienst. 
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7. Stand van zaken bouwplannen 

De heer Van Lierop vraagt wat de consequenties zijn voor de gemeente Laarbeek van de 

aanstaande fusie van de Woningstichting.  

Wethouder Meulensteen geeft aan dat het college in gesprek is met de Woningstichting. 

Uitgangspunt voor het college is dat de gemaakte afspraken worden geëerbiedigd. De resultaten 

van de gesprekken zullen uiteraard aan commissie en raad worden voorgelegd.  

De heer Van Dijk merkt op dat de cijfers over de bevolkingsontwikkeling in Laarbeek, zoals die 

in het woningmarktrapport zijn opgenomen, niet overeenstemmen met de cijfers in de 

kadernota. Ook ten aanzien van het aantal verhuizingen wordt met verschillende cijfers 

gewerkt. Op deze manier is het lastig om beleid te ontwikkelen. 

Wethouder Meulensteen wijst er op dat de cijfers in het woningmarktrapport afkomstig zijn van 

de NVM en niet van de gemeente.  

De heer Hendriks wil graag een geactualiseerd overzicht van de bouwcapaciteit en de 

beschikbare bouwgrond per kern, met een daaraan gekoppelde planning. 

Wethouder Meulensteen zegt toe dat een overzicht aan de commissie wordt verstrekt. 

 

8. Stand van zaken Noordoost Corridor 

Wethouder Meulensteen geeft aan dat het college de responsnota van Gedeputeerde Staten op 

de ingediende zienswijzen op korte termijn zal bespreken. Mogelijk kan de raad hierover in de 

vergadering van 5 juni a.s. geïnformeerd worden. Wat de effecten zijn van de gewijzigde 

standpunten in de regio zal bij de eerstkomende vergadering van de stuurgroep moeten blijken.  

 

9. Rondvraag 

De heer Hendriks vraagt of het mogelijk is om de zakken voor de inzameling van plastic afval 

voortaan ook te verspreiden via bijvoorbeeld de supermarkten in de verschillende kernen. 

Verder wil hij graag weten wat de stand van zaken is met betrekking tot het Thiboterrein. Ook 

wil hij weten of de daarlangs lopende weg openbaar is.  

Hij vraagt of er wat gedaan kan worden aan de slechte staat van het sintelpad bij de 

Handboogvereniging in Aarle-Rixtel. Bij regenweer wordt dit een modderpoel. Hij vraagt verder 

of het mogelijk is om bij de Handboogvereniging ook een invalidenparkeerplaats aan te leggen. 

Tot slot wijst hij erop dat een stuk grond bij de Handboogvereniging is verkocht zonder dat dit 

aan de vereniging is medegedeeld. Hij vraagt waarom hierover vooraf geen overleg is gevoerd. 

De heer Van Dijk wil weten waarom de invalidenparkeerplaatsen nabij de begraafplaats in 

Lieshout zijn afgezet met paaltjes. Hij informeert naar de stand van zaken met betrekking tot 

het project Groene Akkerranden. Verder heeft hij vernomen dat er in de Pater de Leeuwstraat 

een slagboom is aangebracht die alleen met een sleutel geopend kan worden. Hij vraagt 

waarom dat is. Tot slot wil hij weten waarom de parkeerplaatsen voor campers nabij de 

passantenhaven zijn weggehaald.  

De heer Van Lierop vraagt of er op de Bosscheweg in Beek en Donk nieuwe verkeerstellingen 

gehouden gaan worden. Verder vraagt hij aandacht voor de gevaarlijke oversteekplaats bij het 

bejaardencentrum in Lieshout. Tot slot vraagt hij of het mogelijk is dat de braakliggende 

bouwterreinen van de voorzieningenclusters natuurvriendelijk gebruikt kunnen worden, zolang 

er niet gebouwd wordt. 
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De heer Van der Heijden heeft vernomen dat de omleidingsroute in Lieshout tijdens Koningsdag 

langer in gebruik is gebleven dan noodzakelijk. Hij vraagt aandacht hiervoor. 

In het kader van de Verordening Ruimte van de Provincie dient onderzocht te worden of er 

urgentiegebieden in Laarbeek zijn. Hij wil weten wat de stand van zaken is en of aangegeven 

kan worden wanneer dit in commissie en raad behandeld wordt. Volgens diezelfde Verordening 

Ruimte dient voortaan iedere uitbreiding van een veehouderij hieraan getoetst te worden. Dit 

kan ook grote gevolgen hebben voor kleine aanpassingen. Hij stelt voor om dit onder de 

aandacht te brengen bij de provincie. 

Volgens wethouder Meulensteen is uit onderzoek gebleken dat er minder bedrijven in Laarbeek 

actief zijn  dan gedacht. Dit heeft consequenties voor de geurnorm. Dit zou aanleiding kunnen 

zijn om de Geurverordening te herzien. Hij kan echter nog niet aangeven wanneer dat gebeurt. 

Ten aanzien van de omleiding van de busroute zal contact worden opgenomen met de 

vervoerder om te achterhalen waarom de route langer is gevolgd.  

Voor wat betreft het onderzoek naar urgentiegebieden in het kader van de Verordening Ruimte 

geeft hij aan dat dit voor juli geïnventariseerd moet zijn en dat in september aan de provincie 

moet worden aangegeven welke gebieden de gemeente in dat kader wil vastleggen. Wanneer 

dat aan de orde is zal dit aan de raad worden voorgelegd. 

Het kan niet de bedoeling zijn van de Verordening Ruimte dat kleine aanpassingen van bedrijven 

aanleiding zijn om te verklaren dat deze bedrijven niet meer voldoen aan de vergunning. Bij de 

provincie is dat ook al opgemerkt en wordt gekeken naar deze ongewenste bijkomende effecten.  

Het is hem niet bekend dat de verkeerstelling op de Bosscheweg verkeerd zou zijn. Als dat het 

geval is en het is relevant dan zal er een nieuwe telling worden uitgevoerd.  

De situatie bij de oversteekplaats van het bejaardencentrum in Lieshout zal indien nodig 

meegenomen worden bij de ontwikkelingen die hier in de toekomst voorzien zijn. 

Hij geeft aan dat de braakliggende bouwterreinen worden ingezaaid met gras. Een 

bloemenmengsel zou voor enige verfraaiing kunnen zorgen.  

De heer Van Dijk wijst op de mogelijkheid om de grond als landbouwgrond in gebruik te geven, 

wat huurpenningen oplevert.  

Wethouder Meulensteen zal deze optie voorleggen aan het college.  

De situatie bij de parkeerplaatsen in Lieshout zal hij voorleggen aan de buitendienst.  

Met betrekking tot de stand van zaken van de groene akkerranden geeft hij aan dat er een proef 

is geweest met meerjarig graan. Het jaarlijks inzaaien van de gronden kost namelijk veel geld. 

Het college heeft ingestemd met een verzoek van het Laarbeeks Landschap om op twee 

plaatsen voor een periode van 4 jaar te werken met meerjarig graan. Dit is een proefproject 

met monitoring.  

Dat er in de Pater de Leeuwstraat een slagboom staat is bij hem niet bekend.  

Er zijn geen camperparkeerplaatsen verdwenen bij de passantenhaven. Deze zijn namelijk niet 

aangelegd vanwege de kosten en de ingediende bezwaren. 

De vraag over het verstrekken van afvalzakken via de supermarkten zal hij in de organisatie 

uitzetten. 

Het lege Thiboterrein zal worden ingericht conform het daarvoor geldende bestemmingsplan.   

De vragen met betrekking tot de Handboogvereniging zullen worden uitgezet en beantwoord. 
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Aldus vastgesteld in de vergadering van 18 juni 2014. 

 

 

 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 

 


